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Emne Proces  

(hvordan 

behandler 

vi emnet) 

Tid  Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

 Dagsorden  Godkendelse  5 
min. 

Godkendt 

 Elevråd  20 
min 

Elevbod – der bliver solgt is næste gang. 10 kr./is 
UMR kursus. Undervisningsmiljø repræsentant. 
Kursus. Det var rigtigt godt.  
Gode indslag 
Malthe og Aura stopper i elevrådet.  
Selvbestemmelsesdag. De nye bliver sat ind i 
opgaven. 

 Selvbstemmelsesdag  5 min Personalet har besluttet, at elevrådet får en 
”selvbestemmelsesdag” 15/05. Elevrådet 
planlægger dagen. 

 Fagfordeling  5 min Kort omkring fordelingen af 
klasser/lærere/ressourcer 

 Præsentation af skemaer     15 
min 

AH præsenterede skemaerne for de enkelte 
klasser. 
Prioriteringer af dansk/matematik først på dagen. 
Praksis/musiske fag slutter dagen.  
Ingen svømning for hverken kommende 5. og 4. 
klasse. Renoveringen af svømmehallen er stoppet 
grundet en voldgift sag.  
Bestyrelsen drøftede mulighederne for at samlæse 
hold/fag/klasser.  
Bestyrelsen er meget opmærksom på udviklingen 
af skolens læseindsats 

 Planlægning af næste skoleår 
- Udviklingsplan 

 Læseindsats 
 Ny Vision 

- Kalender 

 20 
min 

Udviklingsplan 2024 
- Læseindsatsen kører videre på 3. år. Det er nu vi 
for alvor kan se effekten af læseindsatsen. Stort 
set alle elever er blevet dygtigere læsere fra efterår 
2023 til forår 2024.  
17% bedre. Det bliver fejret..:-) 
Der er ingen elever i 0. klasse med bekymrende 
læsefærdigheder(Røde). Det har vi ikke oplevet før. 
En meget vigtig milepæl. 
Vi har færdighederne, men mangler læselysten, …! 



 
Det sidste år har personalet arbejdet med 
forældresamarbejde.  
Det er vi ikke færdig med. I år skal skolen 
(personale og bestyrelse) arbejde videre med 
skolens vision, værdier og handlinger.  
Vi kan f.eks. blive mere tydelig på, hvad der er 
vores kerneopgave (og hvad der ikke er) 
 
Kalender: 
Kommende bestyrelsesmøde 
21/08,  

 
Bestyrelsens effektivitet og 
evaluering af resultater 

Mai kommer 
med et oplæg 

15 
min 

Bestyrelsen arbejder ikke struktureret nok 
Der mangler tidslinjer, så man kan se hvornår 
bliver tingene afsluttet.  
Det er er ærgerligt at vi ikke når i mål med debat 
punkterne.  
 
Bestyrelsen er enig om, at vi skal være mere 
struktureret. 
 
Første møde næste gang (21/08) aftaler vi struktur 
for møderne og sætter datoer i kalenderen.  

 SFO Mai kommer 
med et oplæg 

15 
min 

Bestyrelsen har udtrykt bekymring over for elever 
der keder sig i SFO’en. 
Der er kort tid til at igangsætte aktiviteter. 
 
Bestyrelsen mener ikke, at det er personalets 
ansvar at pakke børnenes sager og sende dem ud. 
Der er enighed i bestyrelsen om, at forældre selv 
skal hente deres børn. 
 
Thomas bliver bedt om at lave en plan for en 
”afhentningsrutine”.  
 
Anders skriver ud i den sidste nyhedesmail i år, at 
alle forældre til næste skoleår må forvente, at de 
selv skal gå ind i SFO’en og hente sit barn. 
Tiden der bliver frigivet til personalet, skal bruges 
til aktiviteter med børn.  

 Evt.  5 min Elev indskrivning/udmelding: 
Der er skrevet 6 nye elever ind. Muligvis 1 elev der 
rejser. 
 
Trappeskakt er fyldt med skrald.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Årshjul        

 


